

Date: 01.07.2026

التاريخ: 01 يوليو 2026م

Health, Safety & Environment (HSE) Policy

سياسة الصحة والسلامة والبيئة

We at Oman Cement Company (S.A.O.G) are engaged in the manufacture of Cement and are committed to:

التزمت شركة اسمنت عمان (ش.م.ع.ع) منذ تأسيسها بتعزيز جهودها في صناعة الاسمنت وكذلك:

- Protect the Health and Safety of its employees and its stakeholders.
- Protect the environment in which it operates, including prevention of pollution and effective usage of natural resources;

• الحفاظ على صحة وسلامة موظفيه وشركائها

• الحفاظ على البيئة المحيطة بالمصنع، للحد من التلوث البيئي والعمل على الاستغلال الفعال للموارد الطبيعية.

The Company will:

كما أن الشركة:

- Comply with applicable laws, regulations, standards, and procedures of the Sultanate of Oman.
- Provide and maintain a safe, healthy, and environment-friendly workplace for employees and other stakeholders, thus preventing work-related injury and ill health.
- Strive for Continual and sustainable improvement in management systems by using environment-friendly equipment in the Cement manufacturing process.
- Focus on promoting health awareness through training

• تلتزم باللوائح والتعليمات والمعايير المعمول بها في السلطنة.

• تضمن توفير بيئة عمل صديقة للبيئة، وأمنة، وصحية لموظفيها وشركائها مما ساهم في الحد من إصابات العمل داخل المصنع.

• تركز جهودها المستمرة والمستدامة على تطوير أنظمة العمل في المصنع عن طريق توظيف تقنيات ومعدات صديقة للبيئة في عمليات انتاج الاسمنت.

• تؤكد على أهمية رفع وعي الموظفين فيما يخص الصحة والسلامة من خلال الدورات التدريبية المختلفة.

Issue D Rev: 1



المالزون بكأس
حضرة صاحب الجلالة
الأمير صاحب السيادة
عن اللعوان
1991, 92, 94, 95, 96, 97, 98, 99,
2000, 2001, 2017
WINNER OF
HIS MAJESTY'S CUP FOR THE BEST
FIVE FACTORIES FOR
1991, 92, 94, 95, 96, 97, 98, 99,
2000, 2001, 2017



- Eliminating hazards and minimizing the risk of adverse health effects due to the work environment.
 - Ensure Consultation and Participation of Workers
 - Work towards an accident-free environment;
 - Reduce waste generation and contamination of air, water and land.
 - Dispose of unavoidable waste in a safe and environmentally friendly way.
 - Undertake reviews to ensure compliance with this policy and continual improvement in health, safety and environmental performance;
 - Provide the policy to interested parties and will review it periodically,
- تنظر في الجوانب المتعلقة بالمخاطر لتقليل تأثيراتها السلبية الناتجة على بيئة العمل.
 - تقوم بإشراك عاملها في الأخذ بآرائهم وتعزيز تبادل الآراء فيما بينهم.
 - توجه الموظفين للعمل بطريقة سليمة وخالية من الحوادث والإصابات.
 - تركز جهودها على تقليل المخلفات الناتجة وتلوث الهواء والماء والبيئة المحيطة.
 - تقوم بالتخلص من المخلفات غير القابلة للتلف في مواقعها المخصصة لها بطريقة سليمة وصديقة للبيئة.
 - تؤكد على ضرورة رفع تقارير دورية فيما يخص مدى الالتزام بهذه السياسة، ومدى الحرص على تطوير أداء جوانب الصحة والسلامة والبيئة.
 - تضع هذي السياسة في متناول جميع الأقسام المعنية والحرص على مراجعتها وتحديثها بشكل دوري.

Active involvement of all the employees and stakeholders is earnestly solicited to pursue HSE objectives.

كما تؤكد الشركة أن اشراك جميع العاملين والشركاء وتعاونهم الملموس يلعب دور كبير في عمليو تحقيق أهداف قسم الصحة والسلامة والبيئة.

ACEO



Issue D Rev: 1



المالزون بكأس
حضرة صاحب الجلالة
الأفضل خمسة مصانع
من اللعوام
1991, 92, 94, 96, 97, 98, 99
2000, 2001, 2017
WINNER OF
HIS MAJESTY'S CUP FOR THE BEST
FIVE FACTORIES FOR
1991, 92, 94, 95, 96, 97, 98, 99,
2000, 2001, 2017

